

La version française suit

Please circulate widely *Excuse cross-posting*

Dear Colleagues,

On behalf of the conference organizing committee, I invite you to register for **CAPAL17: Foundations & Futures: Critical Reflections on the Pasts, Presents, and Possibilities of Academic Librarianship**, the fourth annual conference of the Canadian Association of Professional Academic Librarians (CAPAL).

We are excited to welcome our keynote speakers, Harsha Walia, a South Asian activist formally trained in the law and the author of the award-winning book *Undoing Border Imperialism* and, Lisa Sloniowski, Associate Librarian at York University and co-investigator on the SSHRC-funded Feminist Porn Archive and Research Project.

Registration for the conference is now open and available at the following link: <http://congress2017.ca/register>. Note that **Congress fees are cheaper if you register before March 31st**.

Please visit our website for further information and updates. The conference program will be released in the coming weeks. <http://conference.capalibrarians.org/home/>

Also, connect with other conference goers by following us on Twitter at #CAPAL17

Best,

Colleen Burgess, Communications Chair

Prière de faire circuler dans vos réseaux *Excusez les envois multiples*

Chères/chers collègues,

Au nom du comité organisateur du congrès, je vous invite à vous inscrire à **ACBAP17 : Fondements et futurs : réflexions critiques sur les passés, les présents et les possibilités de la bibliothéconomie académique**, la quatrième conférence annuelle de l'Association canadienne des bibliothécaires académiques professionnels (ACBAP).

Nous sommes ravis d'accueillir nos conférencières, Harsha Walia, militante sud-asiatique formée en droit et auteure du livre primé *Undoing Border Imperialism*, ainsi que Lisa Sloniowski, bibliothécaire adjointe (*associate librarian*) à York University et cochercheure dans le projet « Feminist Porn Archive and Research », financé par le CRSH.

Le formulaire d'inscription à la conférence est dès maintenant disponible en ligne : <http://congres2017.ca/inscriptions>. **Notez que les frais de congrès sont moins élevés si vous vous inscrivez avant le 31 mars.**

Nous vous invitons à visiter notre site Web afin d'obtenir de plus amples informations et des mises à jour. Le programme du congrès sera dévoilé dans les semaines qui viennent : <http://conference.capalibrarians.org/accueil/>.

Pour nous suivre sur Twitter et échanger avec les participants, vous pouvez utiliser les mots clic suivants : #CAPAL17 ou #ACBAP17.

Meilleures salutations,

Colleen Burgess, présidente du comité des communications